
 

 

 

Beszámoló 

Kuti Péter, 

Matematika Szakterületi koordinátor 

2012. 12. 02. – 2013. 02. 07. 

Időrendi bontás: 

 12. 03. Matematikai Esték - Lavicza Zsolt, Koren Balázs: A GeoGebra 

 12. 04. TTK HÖK Küldöttgyűlési ülés 

 12. 08. Választmányi ülés 

 12. 10. Bolyai emléknap a Matematikai Múzeumban 

 12. 17. Választmányi ülés 

 12. 19. Kari megbeszélés a nyílt nappal kapcsolatban 

 01. 03. Matematika Szakterületi Bizottsági ülés 

 01. 04. EHÖK Küldöttgyűlési ülés 

 01. 08. Intézeti Tanács ülés 

 01. 12. TTK HÖK Küldöttgyűlési ülés 

 01. 14. Választmányi ülés 

 01. 17. MATSZACS ülés 

 01. 18. Educatio kiállítás 

 01. 14. Szakos megbeszélés a nyílt nappal kapcsolatban 

 01. 25. TTK Nyílt nap 

 01. 31. TTK-s Nyúz félévindító értekezlet 

 02. 04. Választmányi ülés 

 02. 05. GyógyMatek GT | Csapatösszetartás 

 GyógyMatek GT | Szezonnyitó 

 02. 07. Tisztségviselői ülés 

 

 

 

 

 



 

 

 

MATSZACS aktivitás: 

 

Az érintett időszakban a vizsgaidőszak aktivitás-csökkentő hatásai érezhetőek voltak a 

szakterületi csoporton, azonban a jövőre tekintve határozottan hasznos időszakról 

beszélhetünk. 

Az új alapszabályunk adta lehetőségekhez és kötelességekhez igazodva megtartottuk 

az első Szakterületi Bizottsági ülésünket, ahol többek között a gólyatáborunkról, és a 

szakos Kari Tanács delegáltról születtek határozatok. Az ülés számos fontos 

tapasztalattal járt, többek között rávilágított néhány apró hibára, melyeket az 

ügyrend módosításával mielőbb szeretnénk megoldani (pl. kimentések kérésének 

menete). 

A legutóbbi (rendkívüli) Küldöttgyűlési ülésen a - Hermán Dániel lemondását 

követően - megürült Kari Tanács helyre történő delegálásról született döntés, ahova a 

képviselők a SzaB már említett határozatának megfelelően Dukán András Ferencet 

választották meg. Ezúton is sok sikert, és eredményes munkát kívánok neki ebben a 

pozícióban is! 

Tartottunk egy MATSZACS ülést is, ahol ugyan sajnos viszonylag kevesen voltunk 

jelen, mégis igen jó ötletek születtek, mind a nyílt nappal kapcsolatban, mind a 

bevonóval kapcsolatban. Utóbbira jövő héten fogunk sort keríteni, azonban az 

előkészületek már megkezdődtek, egy „szezonnyitó” buli formájában, ahol az újak 

megismerhették a SzaCs aktív tagjait. 

Ez a buli az R33-ban került megrendezésre, azonban a mulatságot megelőző órákban 

egy igencsak példamutató eseménynek lehettek részesei mindazok, akik munkájukkal 

segítettek létrehozni a GyógyMatek GT 2012-t. A gólyatábor négy főszervezője, és a 

BGGYK HÖK seniorkoordinátora ötletének és munkájának köszönhetően egy kiváló 

hangulatú vetélkedővel, és egy kis étel, ital melletti dínom-dánommal ünnepeltük 

együtt, hogy ilyen sikereket ért el ez a rendezvény. Ezúton is szeretném köszönetem 

kifejezni mind az öt embernek, akik ennek megvalósítását lehetővé tették. 

A matematika szakterület az Educatio kiállítás mindkét napján képviseltette magát a 

kiállítók közt, sajnos helyszűke miatt csupán kevés emberrel, de határozottan 

eredményesen, átlagon felüli mennyiségű ember kereste fel pultunkat a szak iránt 

érdeklődve. 

A TTK megtartotta szokásos januári kari nyílt napját a Lágymányosi Campuson. Ennek 

szervezettsége sajnos nem mutat szükséges mértékben javuló tendenciát, még 

mindig igen kínos dolgok történnek, idén például rengeteg hallgató nem, vagy csak  



 

 

 

 

komoly nehézségek árán kaphatott igazolást, ráadásul főként azok, akik végig ott 

maradtak a szakos programokon, és komoly érdeklődők. A matekos pult, azt 

gondolom, minden fennakadás nélkül, nagyon jól teljesített, az előadások is 

viszonylag nagy látogatottságúak voltak, és a hagyományos körbevezetés után még 

egy kis programmal is készültünk az érdeklődőknek, Kapari Dávid előadását 

hallgathatták meg egy matematikával kapcsolatos film tényleges matematikai 

tartalmáról. A színvonalas munkát köszönöm a dolgozóknak; Horváth Lucának, Fáki 

Annának, Altmár Kristófnak, Nagy Richárdnak, Nyitrai Károlynak és persze az imént 

említett Kapari Dávidnak. 

Tabajdi Péternek köszönhetően tovább fejlődött a matszacs.elte.hu, immáron igen 

dinamikus felületen özönlenek be a matekos hallgatókra is vonatkozó hírek a 

ttkhok.elte.hu-ról, az oldal tetején. Több korábbi frissítés is igen hasznosnak tűnik, a 

„kérdésem van” felület például rendszeresen eredményez megkeresést, aminek 

kifejezettem örülök, így talán több hallgató talál meg. A jövőben még jó pár újítást 

igyekszem eszközölni, a teendők listája még így is igen hosszú. 

 

Tisztségviselői aktivitás: 

Az ELTE TTK HÖK tisztségviselőjeként igyekeztem minden a TTK HÖK-öt érintő ügyet szem 

előtt tartani, amiben lehetett segítséget nyújtani. A delegáltságaimnak kivétel nélkül eleget 

tettem, a fogadóóráimat megtartottam, a levelezőlistákon értesítettem a hallgatókat az őket 

érintő ügyekről, illetve a tisztségviselői levelezéssel járó feladatokat is próbáltam a 

lehetőségekhez képest gyorsan elvégezni, bár a Neptun és a félévkezdés egy mondatban 

szerepeltetése önmagában merész, ennek köszönhetően kiugrásszerűen megnőtt a hallgatói 

megkeresések száma, ami sajnos néhány esetben némi késlekedést eredményezett. 

Ferdinandy Bence hamarosan megszűnő graduális képzésbeli jogviszonya miatt az elnöki 

mandátuma is meg fog szűnni. Az elmúlt időszakban próbáltam a lehető legjobban 

elősegíteni ennek a váltásnak a zökkenésmentes lezajlását, igyekeztem minden tőlem 

telhetőt megtenni Bence utódképzésének sikeressége érdekében. Ezúton is nagyon sok 

sikert kívánok a TTK HÖK következő elnökének, és biztosítom, hogy minden segítséget 

megadok az elkövetkezendőkben is, ami módomban áll. 

Igyekeztem a felmerülő gondok megoldásában is aktívan szerepet vállalni, a Tanulmányi 

Osztállyal pár naponta felveszem a kapcsolatot, sajnos a rendkívül nagy problémák még 

inkább megnehezítik a TO helyzetét, tekintve, hogy rengeteg szakmai hiányossággal 

küzdenek, ez gyakorlatilag teljesen ellehetetleníti a hallgatók tanulmányi ügyintézését. Bármi 



 

 

 

is történik, óriási szükség van az osztály munkájának jelentős javítására, a dolgozóinak 

továbbképzésére, és a munkájuk eloszlatására, amennyiben nem bírják ezt a terhelést. 

Koordinátorként igyekeztem a TTK HÖK általános problémáival is foglalkozni, mint például az 

alapszabály hibáinak kijavítása és a HÖK struktúrájának átgondolása, melyeket a szombat-

vasárnapi munkahétvégén természetesen továbbra is folytatni fogok. 

Intézeti Tanács delegáltként részese lehettem egy meglehetősen érdekes vitának, mely 

karunk egykori dékánja, és karunk egykori HÖK elnöke között zajlott, a hallgatói képviselet 

Kari Tanácsban lévő arányáról szólt. Köszönhetően tapasztalt mozgalmár hallgatótársamnak, 

a Matematikai Intézet Tanácsa nem támogatta Michaletzky György dékán úr előterjesztését, 

mely a hallgatói mandátumokat az összes mandátum negyedére csökkentené. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, bármilyen kérdést/észrevételt szívesen 

fogadok, az elérhetőségeim alább találhatóak!  

2013. február 7. Budapest, 

Kuti Péter, MATSZACS 

e-mail: matekszk@ttkhok.elte.hu 

tel.: 30/561-7708 
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